

## ENVIRONMENTAL & SOCIAL SUSTAINABILITY POLICY

The Langham, Shenzhen is committed to achieving best practice on environmental and social sustainability and has partnered with EarthCheck, the world's leading Benchmarking and Certification provider.

The Langham, Shenzhen is a luxury hotel located in the heart of the commercial area of the Futian district, one of the most popular and energetic areas of the city. Connected to the city's premium shopping centre and surrounded by luxury boutiques The Langham, Shenzhen is also within walking distance to Chegongmiao MTR station. The hotel features 352 guestrooms and suites and has an excellent range of meeting spaces, such as the Grand Ballroom, three Star Rooms, elegant function rooms and a permanent Boardroom, which cater for any occasions. The hotel has 7 outlets, conveying diverse dining concepts. For recreations, guests can enjoy the quietness of the indoor and outdoor swimming pools as well as our Chuan Spa and Fitness Centre.

It is recognised that the activities in the hotel not properly managed have the potential of a negative impact on the environment and community. With this awareness, we have implemented an Environmental Management System that meets the requirements of the EarthCheck Standards. The Langham, Shenzhen is committed to mitigating the potential environmental and social impact associated with the normal operation of the hotel in an environmentally sustainable manner. In addition, The Langham, Shenzhen is committed to constant improvement, which is measured by an annual Benchmarking Assessment. The team at The Langham, Shenzhen strives towards minimizing our footprint on the environment by implementing sustainable initiatives aimed to improve the hotel's performance, to reduce energy and water consumption and the emission of greenhouse gases as well as the production of waste.

As a member of Energy Saving & Environmental Protection Model Enterprise of Futian District, Shenzhen City, The Langham, Shenzhen strongly supports local environmental causes.

The Langham, Shenzhen complies with all relevant legislation and regulations and aims to achieve international best practice.

We have appointed our Environmental Officer as the EarthCheck Coordinator, who has the responsibility to improve the hotel's sustainable performance, to coordinate the environmental programs and to lead the CONNECT Committee.

Special consideration will be given to employing and empowering local employees and wherever possible sustainable products and services will be sourced locally with applying the Fair Trade principles.

We encourage our colleagues to present our commitment to environmental and social sustainability to all key stakeholders including guests, suppliers and contractors.



EARTHCHECK

Note: This document is public and will be reviewed annually.

## 环境与社会可持续发展政策

深圳东海朗廷酒店致力于在环境和社会可持续发展方面实现与达到最佳实践，并已与全球领先的基准测评和认证公司 EarthCheck 携手合作。

深圳东海朗廷酒店是一家豪华酒店，地处深圳市最受欢迎和最具活力的商业中心区之一—福田区。酒店毗邻名店林立的高档购物中心，距离车公庙地铁站也仅一步之遥，地理位置优越，出行便捷。酒店拥有 352 间客房，除了一系列先进的商务设施外，酒店还设有瑰丽的大宴会厅、三间高贵典雅的星愿廷、五间优雅的会议室及董事会议室，以满足宾客举办不同类型的宴会及活动需求。酒店亦设有 7 间风格迥异、品质卓然的餐厅及酒吧。酒店的「川」水疗及健身中心内提供完善先进的有氧运动及健身设备和桑拿及蒸汽房，让您保持强健体魄，焕活身心。在尽享健身和水疗服务的同时，您还可置身酒店宁谧的室内外泳池，尽情畅泳。

深圳东海朗廷酒店及其员工深刻意识到若不妥善管理酒店的活动，则有可能对环境和社会造成不良的影响。鉴此，酒店已实施符合 EarthCheck 标准的环境管理体系，在确保酒店正常运营的同时，采用综合的环境可持续计划及政策，积极承担和减轻对环境及社会的潜在影响。此外，酒店致力于实现长久持续的改进，并以年度基准评测加以衡量。酒店的经营团队通过实施可持续发展倡议，以提高酒店绩效、降低能源及水消耗、减少温室气体的排放、减少废物生产为目标，来努力降低酒店对环境带来的影响。

作为深圳市福田区节能环保模范企业之一，酒店大力支持当地的环保事业。

酒店将遵守所有相关的法律和法规，并致力于达到国际最佳实践。

酒店已委任环境主任为 EarthCheck 协调员协调环境保护项目，领导内部的委员会 CONNECT，负责提高酒店在可持续发展方面的表现。

我们会优先考虑聘用当地员工并提升其技能，同时尽可能地按照公平交易原则从当地采购具可持续性的产品和服务。

我们鼓励同事向客人、供应商、承包商等所有利益相关者宣传我们对环境和社会可持续发展的承诺。

A blue ink signature of Scott Murray, written in a cursive style, is placed over a blue circular stamp or seal.

Scott Murray 文成哲  
General Manager 总经理

14 September, 2021 2021 年 9 月 14 日

注释：此为公开文件，且每年更新。